
Referat af ordinær generalforsamling – Copenhagen Falcons 

Dato: 25. marts 2025 
Sted: Falcons Arena 

 

Dagsorden 

1. Valg af dirigent 

2. Valg af referent 

3. Årsberetning og godkendelse 

4. Indlæg fra sportsudvalget 

5. Regnskab, budget og kontingentsatser 

6. Indkomne forslag 

7. Valg til bestyrelse og suppleanter 

8. Valg af revisor 

9. Eventuelt 

 

1. Valg af dirigent 

Frederik Zoega blev foreslået af bestyrelsen og valgt uden modkandidat. Frederik 
konstaterede, at generalforsamlingen var lovligt indkaldt og dermed gyldig og 
beslutningsdygtig. 

 

2. Valg af referent 

Mia Forsling blev valgt som referent, også uden modkandidat. 

 

3. Årsberetning 2024 / status 2025 

Forpersonskabet – som efter ønske fra afgående formand Christopher Kaas Ibsen nu 
varetages af Dan Autzen og Stine Sandstrøm – fremlagde en samlet beretning, der 
afspejler stor vækst, engagement og fremtidige ambitioner for Copenhagen Falcons. 
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Højdepunkter fra beretningen: 

• Medlemstal og diversitet: Klubben vokser støt og har nu over 40 nationaliteter 
repræsenteret. Pigehockey og diversitet er fortsatte fokusområder. Falcons 
tæller både børn fra 3 år og veteraner op til 71 år. 

• Falkereden: 64 børn er i øjeblikket en del af klubbens rekrutteringsmiljø. Piger 
udgør cirka en fjerdedel af medlemmerne. 

• Nomineringer: Falcons blev nomineret til Københavns Kommunes Idrætspris, 
og Jeppe blev indstillet til Årets Frivillige – en stor ære. 

• Medarbejdere: Med faste ansatte (bl.a. Adam, Trevor og William) er der behov 
for en mere professionel bestyrelsesstruktur og ledelsesform. 

• Ungdomsarbejde: Klubben ønsker at oprette eget U16-hold, efter at 
samarbejdet med Hvidovre ophører i marts 2025. 

• Skolesamarbejde: Samarbejder med nærliggende folkeskoler for 7.–8. klasse er 
i gang. Der arbejdes på særaftaler for skoleidræt og Sport Academy. 

• Faciliteter: Der arbejdes for flere isflader i København – dialog med kommune 
og politikere er i gang. Der er afsat 250.000 kr. til behovsundersøgelse, og mulige 
skitser er fremlagt. 

• Sociale aktiviteter og fællesskab: Halloween, julebanko, sommerfest, SHL-ture, 
fællesspisninger og meget andet har været med til at styrke fællesskabet. Stor 
tak til frivillige og Festudvalget. 

• SoMe og synlighed: Klubben har nu 784 følgere på Instagram. Mål: 1.000 følgere 
i 2025. SoMe styres af Anne Louise og Louise Helt. 

• Erasmus-projekt: Falcons deltog i international erfaringsudveksling i Polen. 
Trænere, børn og forældre var involveret. 

• Dommere: Fokus på at udvikle egne dommere, skabe en god kultur og støtte de 
yngste på isen. 

• Drift og ledelse: Flere frivillige har fået ansvar, fx Kåre (økonomi), Patricia 
(kasserer), Rasmus (kiosk), Mia (merchandise) og Christian (kommunestøtte). 

• Sponsorarbejde: Sponsorudvalget søger flere kræfter. Målet er at finde en 
storsponsor i 2025. 
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• Motion og bredde: Fokus på at nytænke motionisthold, ladies og isdisco – flere 
hænder er nødvendige. 

• Frivillighed: Klubben vokser – flere opgaver, og der er brug for at alle hjælper til. 
Særligt til cups og arrangementer. 

Afsked og tak: 

• Tak til Christian Heetkamp og Anne Louise Hyldgaard som træder ud af 
bestyrelsen. 

• Tak til Christopher Kaas Ibsen, som efter mange år som formand fortsætter som 
bestyrelsesmedlem. 

• Tak til William Dixon, der trækker sig som hovedtræner, men fortsætter i 
sportsudvalget. 

Årsberetningen blev godkendt af generalforsamlingen. 

 

4. Sportsudvalget 

William og Trevor fremlagde sportslig status. 

Nøglepunkter: 

• Stærk medlemsudvikling: Klubben er vokset med 62 medlemmer. 

• Flere camps og cups: Over 30 camps og 8 cupdage i sæsonen – 13 planlagt 
fremad. 

• Erfaringsudveksling: Tur til Polen og ny Erasmus-ansøgning med fokus på unge 
spillere. 

• Trænerudvikling: Klubben professionaliserer trænerstaben – færre forældre 
som cheftrænere. Edvin og Vincent (fra Finland) er nye trænere. 

• Sommertræning: Fra juni trænes med alderssvarende hold og tilpasses 
ressourcer og istid. 

• Skolesamarbejde: Kontraktudkast med Kalvebod Fælled Skole under 
udarbejdelse. 

• Kost og fysisk træning: Sanja sætter fokus på ernæring, Piotr styrker off-ice 
programmet. 
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• Spørgsmål fra salen: Isplaner, klubskifte, træningsbelastning og holdledelse 
blev diskuteret. Der er behov for struktur og bedre kommunikation. 

 

5. Regnskab, budget og kontingent 2025–2026 

Fremlagt af Kåre: 

• Omsætning 2024: 3,3 mio. kr. 

• Årets resultat: -143.000 kr. (primært pga. færre tilskud og højere 
administrationsudgifter) 

• Soliditetsgrad: 61 – stadig økonomisk sundhed 

• Budget 2025:  

o Forventet overskud på 117.500 kr. 

o Fokus på vækst i indtægter fra kiosk, merch og events 

o Kontingentstigning og omkostningsindeksering på 3,5 % 

• Kontingentsatser: Stigning forventes. Debat om youth division og forskelle 
mellem hold. Forslag om mere retfærdig stigning blev drøftet. 

• Budget og kontingenter blev godkendt. (1 stemme imod) 

 

6. Indkomne forslag 

Ingen medlemsforslag. Bestyrelsen fremlagde og fik godkendt følgende: 

• Justering af formålsparagraf 

• Mulighed for delt forpersonskab 

• Medlemskab opnås ved betaling efter 4 ugers prøvetid 

• Kontingent betales to gange om året, ligeledes bør udmeldelse kunne ske to 
gange årligt  

 

7. Valg til bestyrelse 

• Genvalg: Dan Autzen og Stine Sandstrøm 
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• Ny suppleant: Theis 

• Bestyrelsen består nu af 7 medlemmer og 2 suppleanter 

 

8. Valg af revisor 

Den nuværende revisor blev genvalgt. 

 

9. Eventuelt 

Der blev drøftet: 

• Frivillighed: Ønske om pointsystem og bødekasse ved udeblivelse. 

• Kommunikation: Behov for tydeligere info og struktur mellem trænere og 
forældre. 

• Sprog: Ønske om engelsk som muligt sprog til GF pga. mange internationale 
medlemmer. 

• Vækststrategi: Hvordan håndteres rekruttering, holdbelastning og senstarter? 

• Omklædning og sikkerhed: Voksne bør tage ansvar for orden og opsyn i 
omklædningsrum. 

• Navigation Line: Skal bruges som rettesnor og sendes ud til alle. 

• Spørgsmål til betaling ved deltagelse på flere hold: Forslag om at betale 
kontingent for begge hold blev rejst. 

• Bekymringer omkring rollefordeling i sportsudvalg og trænerroller: Klubben er 
opmærksom og arbejder på en løsning. 

 

Ny bestyrelse konstituerer sig: 

• Forpersonskab: Dan Autzen og Stine Sandstrøm 

• Kasserer: Patricia 

• Bestyrelsesmedlemmer: Christopher, Klaus, Kåre, Mia og Rasmus 

• Suppleanter: Louise og Theis 
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Næste bestyrelsesmøde: 7. april 2025 
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Underskrivere

Kåre Smedegaard Knudsen
Bestyrelsesmedlem
01d4d60a-2763-4bde-a80a-0147400785bd 2025-05-14 18:45:49Z

Christopher Kaas Ibsen
Bestyrelsesmedlem
f454cc9a-1f24-430a-99ce-aa684f72a561 2025-05-15 04:18:12Z

Klaus Martinus Smærup-Ottesen
Bestyrelsesmedlem
86b45ba1-2bab-43c0-a458-a37466d5da29 2025-05-15 04:21:38Z

Dan Autzen
Forpersonskab
42594de1-c6f7-4f50-b944-440572e387e3 2025-05-15 08:13:55Z

Mia Marker Forsling
Bestyrelsesmedlem
573bace5-536c-4eca-ba98-3837651b6632 2025-05-16 06:53:37Z

Stine Sandstrøm Christensen
Forpersonskab
1bb1c990-0752-4fb7-82c2-a5ccdf9c710f 2025-05-16 09:34:32Z

Rasmus Klingenberg Enevoldsen
Bestyrelsesmedlem
51d61826-ef31-4652-9822-45fc243da55e 2025-05-20 07:54:42Z

Underskrifterne i dette dokument er juridisk bindende. Dokumentet er underskrevet med Addo Sign sikker digital underskrift.
Underskrivers identitet er fysisk registreret i det elektroniske PDF dokument og vist herunder.

Alle tider er angivet i Universaltid (UTC).

Dokumentet er underskrevet digitalt med Addo Sign sikker 
signeringsservice. Signeringsbeviserne i dokumentet er sikret og 
valideret ved anvendelse af den matematiske hashværdi af det orginale 
dokument. 
Dokumentet er låst for ændringer og tidsstemplet med et certifikat fra 
en betroet tredjepart. Alle kryptografiske signeringsbeviser er indlejret 
i PDF dokumentet, i tilfælde af de skal anvendes til validering i 
fremtiden.

Sådan verificeres dokumentets ægthed
Dokumentet er beskyttet med Adobe CDS certifikat. Når dokumentet 
åbnes i Adobe Reader, vil det fremstå som være underskrevet med 
Addo Sign signeringsservice.
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Alle tider er angivet i Universaltid (UTC).

Dokumentet er underskrevet digitalt med Addo Sign sikker 
signeringsservice. Signeringsbeviserne i dokumentet er sikret og 
valideret ved anvendelse af den matematiske hashværdi af det orginale 
dokument. 
Dokumentet er låst for ændringer og tidsstemplet med et certifikat fra 
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Referat af ordinær generalforsamling – Copenhagen Falcons 


Dato: 25. marts 2025 
Sted: Falcons Arena 


 


Dagsorden 


1. Valg af dirigent 


2. Valg af referent 


3. Årsberetning og godkendelse 


4. Indlæg fra sportsudvalget 


5. Regnskab, budget og kontingentsatser 


6. Indkomne forslag 


7. Valg til bestyrelse og suppleanter 


8. Valg af revisor 


9. Eventuelt 


 


1. Valg af dirigent 


Frederik Zoega blev foreslået af bestyrelsen og valgt uden modkandidat. Frederik 
konstaterede, at generalforsamlingen var lovligt indkaldt og dermed gyldig og 
beslutningsdygtig. 


 


2. Valg af referent 


Mia Forsling blev valgt som referent, også uden modkandidat. 


 


3. Årsberetning 2024 / status 2025 


Forpersonskabet – som efter ønske fra afgående formand Christopher Kaas Ibsen nu 
varetages af Dan Autzen og Stine Sandstrøm – fremlagde en samlet beretning, der 
afspejler stor vækst, engagement og fremtidige ambitioner for Copenhagen Falcons. 







Højdepunkter fra beretningen: 


• Medlemstal og diversitet: Klubben vokser støt og har nu over 40 nationaliteter 
repræsenteret. Pigehockey og diversitet er fortsatte fokusområder. Falcons 
tæller både børn fra 3 år og veteraner op til 71 år. 


• Falkereden: 64 børn er i øjeblikket en del af klubbens rekrutteringsmiljø. Piger 
udgør cirka en fjerdedel af medlemmerne. 


• Nomineringer: Falcons blev nomineret til Københavns Kommunes Idrætspris, 
og Jeppe blev indstillet til Årets Frivillige – en stor ære. 


• Medarbejdere: Med faste ansatte (bl.a. Adam, Trevor og William) er der behov 
for en mere professionel bestyrelsesstruktur og ledelsesform. 


• Ungdomsarbejde: Klubben ønsker at oprette eget U16-hold, efter at 
samarbejdet med Hvidovre ophører i marts 2025. 


• Skolesamarbejde: Samarbejder med nærliggende folkeskoler for 7.–8. klasse er 
i gang. Der arbejdes på særaftaler for skoleidræt og Sport Academy. 


• Faciliteter: Der arbejdes for flere isflader i København – dialog med kommune 
og politikere er i gang. Der er afsat 250.000 kr. til behovsundersøgelse, og mulige 
skitser er fremlagt. 


• Sociale aktiviteter og fællesskab: Halloween, julebanko, sommerfest, SHL-ture, 
fællesspisninger og meget andet har været med til at styrke fællesskabet. Stor 
tak til frivillige og Festudvalget. 


• SoMe og synlighed: Klubben har nu 784 følgere på Instagram. Mål: 1.000 følgere 
i 2025. SoMe styres af Anne Louise og Louise Helt. 


• Erasmus-projekt: Falcons deltog i international erfaringsudveksling i Polen. 
Trænere, børn og forældre var involveret. 


• Dommere: Fokus på at udvikle egne dommere, skabe en god kultur og støtte de 
yngste på isen. 


• Drift og ledelse: Flere frivillige har fået ansvar, fx Kåre (økonomi), Patricia 
(kasserer), Rasmus (kiosk), Mia (merchandise) og Christian (kommunestøtte). 


• Sponsorarbejde: Sponsorudvalget søger flere kræfter. Målet er at finde en 
storsponsor i 2025. 







• Motion og bredde: Fokus på at nytænke motionisthold, ladies og isdisco – flere 
hænder er nødvendige. 


• Frivillighed: Klubben vokser – flere opgaver, og der er brug for at alle hjælper til. 
Særligt til cups og arrangementer. 


Afsked og tak: 


• Tak til Christian Heetkamp og Anne Louise Hyldgaard som træder ud af 
bestyrelsen. 


• Tak til Christopher Kaas Ibsen, som efter mange år som formand fortsætter som 
bestyrelsesmedlem. 


• Tak til William Dixon, der trækker sig som hovedtræner, men fortsætter i 
sportsudvalget. 


Årsberetningen blev godkendt af generalforsamlingen. 


 


4. Sportsudvalget 


William og Trevor fremlagde sportslig status. 


Nøglepunkter: 


• Stærk medlemsudvikling: Klubben er vokset med 62 medlemmer. 


• Flere camps og cups: Over 30 camps og 8 cupdage i sæsonen – 13 planlagt 
fremad. 


• Erfaringsudveksling: Tur til Polen og ny Erasmus-ansøgning med fokus på unge 
spillere. 


• Trænerudvikling: Klubben professionaliserer trænerstaben – færre forældre 
som cheftrænere. Edvin og Vincent (fra Finland) er nye trænere. 


• Sommertræning: Fra juni trænes med alderssvarende hold og tilpasses 
ressourcer og istid. 


• Skolesamarbejde: Kontraktudkast med Kalvebod Fælled Skole under 
udarbejdelse. 


• Kost og fysisk træning: Sanja sætter fokus på ernæring, Piotr styrker off-ice 
programmet. 







• Spørgsmål fra salen: Isplaner, klubskifte, træningsbelastning og holdledelse 
blev diskuteret. Der er behov for struktur og bedre kommunikation. 


 


5. Regnskab, budget og kontingent 2025–2026 


Fremlagt af Kåre: 


• Omsætning 2024: 3,3 mio. kr. 


• Årets resultat: -143.000 kr. (primært pga. færre tilskud og højere 
administrationsudgifter) 


• Soliditetsgrad: 61 – stadig økonomisk sundhed 


• Budget 2025:  


o Forventet overskud på 117.500 kr. 


o Fokus på vækst i indtægter fra kiosk, merch og events 


o Kontingentstigning og omkostningsindeksering på 3,5 % 


• Kontingentsatser: Stigning forventes. Debat om youth division og forskelle 
mellem hold. Forslag om mere retfærdig stigning blev drøftet. 


• Budget og kontingenter blev godkendt. (1 stemme imod) 


 


6. Indkomne forslag 


Ingen medlemsforslag. Bestyrelsen fremlagde og fik godkendt følgende: 


• Justering af formålsparagraf 


• Mulighed for delt forpersonskab 


• Medlemskab opnås ved betaling efter 4 ugers prøvetid 


• Kontingent betales to gange om året, ligeledes bør udmeldelse kunne ske to 
gange årligt  


 


7. Valg til bestyrelse 


• Genvalg: Dan Autzen og Stine Sandstrøm 







• Ny suppleant: Theis 


• Bestyrelsen består nu af 7 medlemmer og 2 suppleanter 


 


8. Valg af revisor 


Den nuværende revisor blev genvalgt. 


 


9. Eventuelt 


Der blev drøftet: 


• Frivillighed: Ønske om pointsystem og bødekasse ved udeblivelse. 


• Kommunikation: Behov for tydeligere info og struktur mellem trænere og 
forældre. 


• Sprog: Ønske om engelsk som muligt sprog til GF pga. mange internationale 
medlemmer. 


• Vækststrategi: Hvordan håndteres rekruttering, holdbelastning og senstarter? 


• Omklædning og sikkerhed: Voksne bør tage ansvar for orden og opsyn i 
omklædningsrum. 


• Navigation Line: Skal bruges som rettesnor og sendes ud til alle. 


• Spørgsmål til betaling ved deltagelse på flere hold: Forslag om at betale 
kontingent for begge hold blev rejst. 


• Bekymringer omkring rollefordeling i sportsudvalg og trænerroller: Klubben er 
opmærksom og arbejder på en løsning. 


 


Ny bestyrelse konstituerer sig: 


• Forpersonskab: Dan Autzen og Stine Sandstrøm 


• Kasserer: Patricia 


• Bestyrelsesmedlemmer: Christopher, Klaus, Kåre, Mia og Rasmus 


• Suppleanter: Louise og Theis 







 


Næste bestyrelsesmøde: 7. april 2025 
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